
 

Styrelsens svar till ovanstående motion angående fortsatt gallring av skogsområden: 

Styrelsen har fortsatt arbetet med skötsel av skogarna, som påbörjades för ett antal år sedan. Då var 

verksamheten på södra sidan av Hyttavägen. Nu är det dags för norra sidan och strandskyddsfrågan 

har lyfts.  

Styrelsen föreslår att denna motion behandlas i samband med punkten 12 på dagordningen 

”Styrelsens förslag avseende fortsatt skogsavverkning”. 

 


